
Лајчак  пита  грађане:  Шта
очекујете од уласка у ЕУ?

У  оквиру  дијалога  са  грађанима  о  процесу  европских
интеграција,  специјални  представник  ЕУ  Мирослав  Лајчак
поставио  је  ново  анкетно  питање  на  Интернет  страници
www.reci.ba.

“Сигуран сам и свјестан да постоји пуно предрасуда везаних за
Европску унију,што је можда и нормално, јер је то биослучај и
у мојој земљи кад смо се налазили у фази припрема за тај
улазак. Било је пуно шпекулација. Ја бих зато желио да вас
питам шта очекујете од уласка Босне и Херцеговине у Европску
унију и чега се највише плашите на том путу“, поручио је
Лајчак у видео поруци.

Грађани су позвани да своје одговоре пошаљу током наредне
двије седмице директно путем Интернет странице www.reci.ba.
Специјални представник ЕУ ће прегледати сва пристигла мишљења
и одговорити на најзанимљивије коментаре.

На истој страници, Мирослав Лајчак одговара и на друга питања
која му грађани постављају.

https://www.ohr.int/%d0%bb%d0%b0%d1%98%d1%87%d0%b0%d0%ba-%d0%bf%d0%b8%d1%82%d0%b0-%d0%b3%d1%80%d0%b0%d1%92%d0%b0%d0%bd%d0%b5-%d1%88%d1%82%d0%b0-%d0%be%d1%87%d0%b5%d0%ba%d1%83%d1%98%d0%b5%d1%82%d0%b5-%d0%be%d0%b4-%d1%83/
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